
   Zápisnica

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré  sa konalo dňa 14.10.2022
o 19.00 hod. v kultúrnom dome

Prítomní:

starosta:  Mgr. Branislav Knechta

počet poslancov: 7
prítomní: 5

Jozef Hedvigy
Jana Kuklová
Peter Pagáč
Ján Prepelica
Peter Zavaterník

Ospravedlnení: 2
Mgr. Marta Porubiaková
Igor Melicher

Hlavná kontrolórka: Dajana Čičmancová

OcÚ: Bc. Eva Cabanová
Iveta Pauerová

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Vážení páni poslanci, vážení občania, vítam vás na 8. zasadnutí
obecného zastupiteľstva obce Breznička. Vítam medzi nami novú pani kontrolórku pani Dajanu
Čičmancovú. Dúfam, že sa nám bude dobre spolupracovať do budúcnosti. Konštatujem, že dnešné
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné s piatimi členmi. Pani Mgr.  Marta Porubiaková a Igor
Melicher sa ospravedlnili. Prejdime k schváleniu programu:

Program rokovania
1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2./ Kontrola uznesení
3./ Komunitný plán sociálnych služieb Obce Breznička 2022 - 2030
4./ Žiadosť xxxx (VENGRA s.r.o. Močiar 620/13, Kalinovo)                           
     o prenájom  nehnuteľností – nebytových priestorov  vo vlastníctve obce (bývalá pošta) 
5./ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Breznička č. 3/2022, ktorým sa mení Všeobecne 
     záväzné nariadenie obce Breznička č. 5/2019 o užívaní verejných priestranstiev v obci Breznička
6./ Rôzne
7./ Diskusia

Kto je za to, aby sa dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?



Hlasovanie:  
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, 
                            Peter Zavaterník 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2 Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Starosta: Ďakujem.

K bodu č. 1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Mgr.  Branislav  Knechta, starosta:  Druhý  bod.  Zapisovateľka  bude  pani  Iveta  Pauerová,
overovatelia  zápisnice  Peter  Pagáč,  Ján  Prepelica.  Do  návrhovej  komisie  navrhujem  Jozefa
Hedvigyho, Petra Zavaterníka. Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2  Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Starosta: Ďakujem, všetci.

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke
a) berie na vedomie určených overovateľov zápisnice: Peter Pagáč, Ján Prepelica
b) schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Hedvigy, Peter Zavaterník

K bodu č. 2/ Kontrola uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Nemali sme také uznesenia, ktoré by do tohto bodu bolo treba 
kontrolovať.

K bodu č. 3./ Komunitný plán sociálnych služieb Obce Breznička 2022 - 2030

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Tretí bod Komunitný plán sociálnych služieb obce Breznička na
roky 2022-2030. Je to dokument, ktorý potrebujeme mať. Dosť na tom trvajú aj keď nám idú 
schváliť dotáciu z Vyššieho územného celku, je to zo zákona povinné. Vypracovali nám návrh. Bolo
to, určené ciele a priority boli zverejnené aj na vývesnej tabuli a na stránke obce. Kto chcel, mohol 
pripomienkovať, nepripomienkoval nikto, takže považujem, že ten návrh je spravený dobre. … Ak 
nemá nikto pripomienky, tak poprosím uznesenie.

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie číslo 33/2022
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb obce Breznička 
na roky 2022  až 2030.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia? 



Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2  Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Starosta: Ďakujem všetci.

K  bodu  č.  4./  Žiadosť    xxxx   (VENGRA  s.r.o.  Močiar  620/13,  Kalinovo)  o  prenájom
nehnuteľností – nebytových priestorov  vo vlastníctve obce (bývalá pošta) 

Mgr.  Branislav  Knechta,  starosta: Štvrtý  bod.  Žiadosť  xxxx o  prenájom  nehnuteľnosti,
nebytových  priestorov  vo  vlastníctve  obce  –  bývalá  pošta.  Na  poslednom  zastupiteľstve  sme
schválili  za tento typ nehnuteľnosti prenájom 2 eurá na m2   a v podstate tam ešte je potrebné nejak
doriešiť kúrenie,  lebo už sme tie  priestory prepojili  s  obecnou kotolňou.  Doteraz tam sa kúrilo
elektrickými konvektormi, čo je už do budúcnosti zrejme nepredstaviteľné, takže ja navrhujem tam
nejakých 50 euro mesačne počas vykurovacej sezóny.
Poslanec  Ján Prepelica: Navyše ako?
Mgr. Branislav Knechta, starosta: K tomu nájmu na tie dve eurá, plus za kúrenie. Kúrime síce
drevom, ale aj s tým sú náklady. Nemôžem rátať len drevo čo stojí … aj manipuláciu, aj pílenie, aj
dovoz, aj kurič má nejaký príplatok za to, že kúri, to všetko. Päťdesiat euro si myslím, že je ešte aj
dobre.  Aj zvyšné veci,  ako aj  elektrina tam je,  samostatný elektromer,  to by sa pravdepodobne
prepísalo už na nich a ďalšie podrobnosti ohľadom investícií, čo by tam trvale investovali, tak sa
zohľadní  potom odpočítaním od  nájomného,  tam bude  nejaká  ...,  samozrejme  dopredu  všetko
musíme odsúhlasiť, cenu, účel a tak som sa s v podstate s ním rozprával, že ak sa tam investuje
niečo také, čo tam zostane a bude to využiteľné a tak sa to odráta z nájmu. … 
Poslanec Ján Prepelica: Koľko je to metrov štvorcových?
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Štyridsaťjedna. To je taký dvojizbový bytík. Je tam v podstate
všetko, je tam aj maličká kuchynka, toaleta. … Potom sa uvidí. Ak nikto k tomu nemá  nič viac, tak
poprosím o uznesenie. 

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:
Uznesenie č. 34/2022
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve obce,
kancelárske priestory – bývalá pošta, podlahová plocha 41,06 m2, nachádzajúce sa v budove na
parcele C-KN 920/3 v katastrálnom území Breznička, zapísané na liste vlastníctva obce číslo 357
pre  žiadateľa  VENGRA,  s.r.o.  Močiar  620/13,  985  01  Kalinovo,  zastúpené   xxxx za  účelom
zriadenia obchodno-skladového priestoru s možným využitím pre služby. Cena nájmu sa stanovuje
na  2,-  €  /m2  za  mesiac.  Prenájom  sa  uzatvára  na  dobu  jeden  rok  od  podpisu  zmluvy  a  za
vykurovanie 50,- € mesačne. Podrobnosti zmluvy budú dojednané so starostom obce.
Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2  Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Starosta: Ďakujem, všetci. 



K bodu č. 5/    Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Breznička č. 3/2022, ktorým sa
mení  Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  Breznička  č.  5/2019  o  užívaní  verejných
priestranstiev v obci Breznička

Mgr.  Branislav  Knechta, starosta:  Piaty  bod  –  návrh  všeobecne  záväzného  nariadenia  obce
Breznička č. 3/2022, ktorým sa mení všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2019 o užívaní verejných
priestranstiev v obci Breznička. V podstate toto robíme na základe protestu prokurátora, ktorý nám
kontroloval to VZN … na kontrolu a všetko bolo dobre, len tam bolo jedno slovíčko v článku šesť,
tam je zodpovednosť za porušenie povinnosti tohto VZN sankcie a porušenia nariadenia sa dopustí
ten, kto užíva verejné priestranstvo v rozpore s týmto VZN a bolo tam najmä a toto vyvolávalo
právnu neistotu, že keď je niečo najmä, tak potom ešte niečo môže byť, čo tam  nie je. Takto mi to
bolo vysvetlené a je to ako, má to logiku, čiže VZN sa upravilo v tom zmysle, že toto slovko sa
vypustilo a je to presne definované, že porušenia sa dopustí ten, kto spraví toto, neni tam, že najmä
a potom ešte niečo. Takže to nariadenie sa upravilo len vypustením slovíčka najmä a odpovieme
v tom zmysle prokurátorovi, že sa upravilo VZN a môžem poprípade prečítať čo máme pripravené
pre prokurátora:
„Obec  Breznička  vyhovuje  protestu  prokurátora  proti  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  obce
Breznička  č. 5/2019 o užívaní verejných priestranstiev v obci Breznička. Obecné zastupiteľstvo
v  Brezničke  na  svojom  zasadnutí  dňa  14.10.2022  schválilo  Všeobecne  záväzné  nariadenie
obce Breznička č. 3/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Breznička
č.  5/2019  o  užívaní  verejných  priestranstiev  v  obci  Breznička  a  odstraňujeme  tým  vytýkané
nedostatky. 
Čo samozrejme pošleme ak sa to tu teraz schváli. Ak nemá nikto pripomienky prosím uznesenie. 

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie č. 35/2022
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  
a) vyhovuje protestu prokurátora číslo Pd 114/22/6606-2  zo dňa 15.07.2022
b)  schvaľuje Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  3/2022 ktorým  sa  mení  Všeobecne  záväzné
nariadenie obce Breznička č. 5/2019 o užívaní verejných priestranstiev v obci Breznička

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2  Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem. 

K bodu 6./ Rôzne

Mgr. Branislav Knechta, starosta: V tomto bode by som predostrel navrhovanú úpravu rozpočtu,
pretože aj financie, ktoré sme získali za predaj pozemkov treba zaradiť do rozpočtu, aj prognóza
výberu podielových daní sa trošku zlepšila, takže nám, tak vypadá, že dostaneme o nejakých 13.000
dokopy viac do konca roka, takže treba ich naplánovať do rozpočtu, tieto financie. Čiže to, či my
pri  bežných  príjmoch,  sú  tie  podielové  dane  13.428  euro  a  na  kapitálové  príjmy  sú  určené
prostriedky získané z predaja pozemkov vo výške 40.376 euro a návrh je taký, že tie bežné výdavky
by sa vzali do kapitol na mzdy obecného úradu, na projektových zamestnancov, na materskú školu -
10.428  euro.  Autá  -  servis,  údržba  1.000  euro,  na  kultúrne  podujatia  2.000  euro.  Kapitálové



výdavky by sa rozdelili - rekonštrukcia požiarnej zbrojnice, kuchynka, by sa vyčlenilo 4.376 euro.
Na  zasadačku  3.000  euro  ešte.  Vybudovanie  oddychovej  zóny  15.000  euro.  Rekonštrukcia
verejného osvetlenia 10.000 euro a zvýšenie energetickej účinnosti základnej školy 8.000 euro. Je to
v podstate len preto, že to musíme nejak rozdeliť.  Myslím, že tie prostriedky sa tam nevyčerpajú,
len  niečo  na  kapitálové  výdaje  musíme  niekde  do  rozpočte  zaradiť,  tak  takto  sme  to  navrhli.
Pravdepodobne sa nevyčerpajú a  prejdú do budúceho rozpočtu, do rezervného fondu a keď sa
vyčerpajú, tak do nejakej časti. To zvýšenie energetickej účinnosti školy, tam je podaná žiadosť na
Envirofond a vždy sú nejaké nepredvídané výdavky, vždy sa niečo nájde  … zvykne vyskočiť, ale
to zvykne tak byť dva, dva a pol tisíc, dali sme tam osem, lebo je jednoduché, keď treba dať do
rozpočtu. Ak nemá nikto pripomienky, tak poprosím. 

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie č. 36/2022
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  schvaľuje zmenu rozpočtu – navýšenie:

Príjmy:
bežné príjmy – podielové dane 13 428,-
kapitálové príjmy – predaj pozemku 40 376,-

Výdavky:
bežné výdavky 13 428,-

EK 610- mzdy – OcÚ, OcÚ §54, MŠ 10 428,-
EK 634 – autá – servis, údržba   1 000,-
EK 637 – kultúrne podujatia   2 000,-

kapitálové výdavky 40 376,-

EK 717 – Rekonštrukcia PZ – kuchynka   4 376,-
EK 717 – Rekonštrukcia PZ – zasadačka   3 000,-
EK 717 – Vybudovanie oddychovej zóny 15 000,-
EK 717 – Rekonštrukcia VO 10 000,-
EK 717 – Zvýšenie EE účinnosti ZŠ   8 000,-

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Peter Pagáč, Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2  Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem, všetci.

K bodu č. 7/ Diskusia

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Siedmy bod – diskusia. Ak by niekto chcel diskutovať, nejaký 
návrh. Z poslancov nič. Občania. 

Beáta Ujpálová: Môžme sa zapojiť? Kde bude tá oddychová zóna? 



Mgr. Branislav Knechta, starosta: Pri tých starých základoch, ktoré sú tam. 
Alžbeta Melová: Na starom ihrisku.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Už je všetko podpísané, schválené, len firma, ktorá vyhrala tú
zákazku má teraz plné ruky práce v Lučenci.  Pred voľbami všetko tam primátorke robia,  takže
absolútne do volieb nestíhajú. Tam to tlačia a jednoducho musíme počkať kým to tam dokončia.
Termín  je  do  nejakého  júna  až  júla  budúceho  roku.  Osemnásť  mesiacov  od  účinnosti  zmluvy
s PéPé-háčkou a  to bolo 18. januára, čiže tohto roku. Čiže od vtedy osemnásť mesiacov máme na
realizáciu, čiže ešte nejakého pol roka až osem mesiacov máme čas, ale budú pracovať, bol by som
rád keby to robili teraz, no ale.
Beáta Ujpálová: Ale nepochopila som, tam budú lavičky, alebo to bude ako park, budú tam ľudia
chodiť do parku? Čo to tam bude. Lebo ako oddychová zóna, tam majú ísť s deťmi, ... sa hrajú deti
a potom ten prístrešok je tam oddychová zóna a toto bude oddychová zóna. Ja by som tam domov
dôchodcov postavila, nie oddychovú zónu, na tých základoch. A my kde pôjdeme starí. My tam
chceme ísť do domova dôchodcov. Ni tuto oddychovú zónu. My sedíme doma na lavičke.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: My starí na …
Beáta Ujpálová:  No tak už dôchodci už asi musia ísť na cintorín. Tí už nepotrebujú ani domov
dôchodcov. Ja by som povedala, neviem, títo poslanci do zemi hľadia, že nevedia povedať. Kde
pôjdete keď budete starí? Máte už miesto? No ja by som šla tam do domova dôchodcov, keby ste ho
postavili. To ste mohli odhlasovať, ni za 15 tisíc, kto tam pôjde sedeť. Starí ľudia sedia doma na
lavičkách, neprídu ti tam sedeť a mladí sa vždy ponáhľajú, alebo sedia pod prístreškom. Načo vám
je tá oddychová zóna. 
Mgr. Branislav Knechta starosta: Ale my tam nejdeme dať 15.000. My sme to len pričlenili, lebo
tie peniaze bolo treba niekde vložiť. 
Beáta Ujpálová: No tak ste mohli domov dôchodcov.
Mgr. Branislav Knechta starosta: My na to máme dotáciu.
Alžbeta Melová: Na domov je to málo.
Beáta Ujpálová: No tak aspoň začnú.
Peter Zavaterník, poslanec: Na domov dôchodcov potrebuješ niekoľko miliónov.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Pozri sa, keď ti ponúknu nejaké peniaze a môžeš z toho urobiť
niečo,  oddychovú  zónu  parkovisko,  však  tieto  dve  parkoviská  sa  urobilo  z  podobných  peňazí.
Môžeš  urobiť  autobusovú  zastávku,  však  tu  máme,  alebo  môžeš  urobiť  niečo  takéto,  ako  tá
oddychová zóna. Buď urobiť niečo také, alebo nič. Tak som sa rozhodol, že urobím niečo také. 
Beáta Ujpálová: Záchranné zábradlie treba na zastávke, aby nás nezabili na aute. 
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Lebo ja môžem urobiť iba také niečo, čo je v tých parametroch
do ktorých sa spracem. Darmo ja budem žiadať parkovisko pri dome smútku, keď výzva je taká, že
sme získali traktor. Tak som žiadal traktor. 
Beáta  Ujpálová: No  a  ešte  ten  xxxx  dom  by  som  povedala,  aj  tam sme  mohli  mať  domov
dôchodcov, keby ste ho boli rozšírili, tam by pár ľudí sa zmestilo. Keby ste ho neboli predali. Prečo
ste ho predali? Prečo ste ho predali, ten dom. Dvadsať tisíc bolo treba z obce zaplatiť a mohli ste
mať dom a mohli ste spraviť domov dôchodcov. O to sa starajte o nás. Pána Fera. 
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Dobre? Koniec?
Beáta Ujpálová: Koniec.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem pekne za účasť.
Beáta Ujpálová: Koniec. 

Mgr. Branislav Knechta
        starosta obce

I. Overovateľ II. overovateľ
Peter Pagáč, poslanec OZ Ján Prepelica, poslanec OZ


